
‘Het is beter voor je dat ik wegga, want als ik niet ga 

dan kan de Trooster niet komen.’

SAY WHAT?! JEZUS’ DISCIPELEN HEBBEN ALLES ACHTER ZICH GELATEN OM HEM TE VOLGEN 
HIER OP AARDE EN HET WAS GEWELDIG OM BIJ JEZUS TE ZIJN. ER GEBEURDE 

WONDEREN EN TEKENEN, HIJ ZORGDE VOOR HEN, HIJ HAD VEEL WIJSHEID EN NA +-3 JAAR ZEGT JEZUS DAT 
HIJ MOET GAAN.

WAT KAN NU BETER ZIJN DAN DAT JEZUS IN PERSOON HIER MET ONS OP AARDE IS?! MAAR JEZUS KENDE 
HET PLAN VAN DE VADER EN WIST WAT HET BESTE VOOR ONS WAS. EN ZIJN ANTWOORD HIEROP WAS: 
DE GEEST VAN GOD IN DE WEDEROMGEBOREN GELOVIGEN; DE HEILIGE GEEST.

VEEL CHRISTENEN DENKEN DAT DE HEILIGE GEEST VOOR HET EERST EEN BELANGRIJKE ROL IS GAAN 
SPELEN OP DE DAG VAN PINKSTEREN, MAAR DAT IS NIET WAAR. DE HEILIGE GEEST BEWEEGT AL OP DEZE 
AARDE VANAF HET BEGIN VAN DE SCHEPPING. (GENESIS 1:1) TOEN GOD ZEI; ER ZIJ LICHT, KWAM DE HEILIGE 
GEEST IN ACTIE EN HEEFT DIT UNIVERSUM LEVEN INGEBLAZEN. HIJ WAS DAAR AL IN AFWACHTING OM TE 
FORMEREN. ZO IS DE HEILIGE GEEST AAN ONS GEÏNTRODUCEERD IN DE BIJBEL.

MISSCHIEN LEES JE DIT EN HEB JE NOG NOOIT VAN DE HEILIGE GEEST GEHOORD. DE HEILIGE GEEST IS 
DE KRACHT VAN GOD. ELKE KEER ALS WE WONDEREN EN TEKENEN ZIEN KAN JE ERVAN UITGAAN DAT HET 
DE HEILIGE GEEST IS DIE BEWEEGT. 

JOHANNES 16:7



ENKELE VOORBEELDEN IN DE BIJBEL VAN DE GEOPENBAARDE KRACHT VAN GOD WAS TOEN DE HEILIGE 
GEEST OP SAMSON KWAM. HIJ SLOEG 1000 FILISTIJNEN NEER MET SLECHTS EEN EZELSKAAK IN ZIJN 
HANDEN.(RICHTEREN 15:15) SOMMIGE DENKEN DAT HIJ DIT KON DOEN OMDAT HIJ ZO GROOT ALS EEN 
REUS WAS. DE WAARHEID IS DAT HIJ NET ZO GEWOON WAS ALS JIJ EN IK MAAR BOVENNATUURLIJKE DING-
EN DEED WANNEER DE HEILIGE GEEST OP HEM KWAM. NOG EEN MOOI VOORBEELD IS ELIA. OP ZICHZELF 
WAS OOK HIJ EEN MENS NET ALS JIJ EN IK. HIJ WAS ZELFS EEN KEER ZO BANG VOOR EEN VROUW DAT HIJ 
VLUCHTTE EN GOD VROEG OM HEM TE DODEN ZODAT HIJ DE CONFRONTATIE NIET MET HAAR HOEFDE AAN 
TE GAAN. 

ALS MENS ZIJNDE WAS HIJ BANG VOOR 1 VROUW, MAAR AAN DE ANDERE KANT ZIE IK OOK TOEN DE HEILIGE 
GEEST OVER HEM KWAM DAT HIJ HET VUUR VAN DE HEMEL NAAR BENEDEN RIEP EN 450 PROFETEN VAN DE 
BAÄL DOODDE. (1 KONINGEN 18:19-40)

WIJ ALS WEDEROMGEBOREN GELOVIGEN HEBBEN NU DE HEILIGE GEEST BINNEN IN ONS OM ONS TE 
HELPEN GODS KRACHT TE DEMONSTREREN WAARDOOR WIJ ZIJN PLAN VERVULLEN.

HIJ WACHT OP ONS OM MET HEM SAMEN TE WERKEN. HIJ IS BINNEN IN ONS IN AFWACHTING WANNEER WIJ 
GODS WOORD IN GELOOF UITSPREKEN. DAT IS DE ROL VAN DE HEILIGE GEEST VANAF HET BEGIN; 
HIJ BEWEEGT OP GODS WOORD EN ZET GODS KRACHT VRIJ DIE NODIG IS OM DAT WOORD TE 
MANIFESTEREN HIER OP AARDE. DAT DEED HIJ BIJ DE SCHEPPING EN DAT IS ZIJN OPDRACHT OM TE DOEN 
VOOR ONS. 

MIJN GEBED VOOR JOU IS DAT JE JE BEWUST BENT VAN DE REALITEIT VAN DE HEILIGE GEEST BINNEN IN 
JOU. VERDOE GEEN TIJD DOOR TE MEDITEREN OVER DE PROBLEMEN WAAR JE MEE VAN DOEN HEBT MAAR 
BEGIN TE MEDITEREN OVER DE KRACHT VAN DIEGENE BINNEN IN JOU. JIJ BENT DE SLEUTEL OM GODS 
KRACHT VRIJ TE ZETTEN IN EN DOOR JOUW LEVEN.

IK WENS JE GEWELDIGE PINKSTERDAGEN TOE 

Liefs,

PS. Irma

OVERDENKING

Ik heb de Heilige Geest ontvangen daarom heb ik 

kracht ontvangen.

Hem nu die blijkens de kracht welke in ons werkt, 

Bij machte is oneindig veel meer te doen dan wij bidden 

of beseffen.
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